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Mattila-Mäntylä-Kuusela asukasyhdistyksen sääntömääräinen kevätkokous  
 
Aika  

Tiistai 15.4.2014 klo: 18.00 – 19.30 
 
Paikka  

Mäntylän koulu 
 

Osallistujat   
Seppo Räihä 
Kirsi Jämsén  
Nina Leinonen 
Hanna Sievänen 

   
1. 

Kirsi Jämsén avasi kokouksen. Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Kirsi 
Jämsén, sihteeriksi Hanna Sievänen, pöytäkirjantarkastajiksi Nina Leinonen 
sekä Seppo Räihä 

 
2. 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kokouskutsu oli Mattila 
Mäntylä Kuusela facebook sivuilla sekä yhdistyksen kotisivuilla sekä kaupan 
ilmoitustaululla. Lisäksi kutsu oli laitettu sähköpostilla vuoden 2014 
johtokunnan jäsenille. 

 
3. 
  Työjärjestykseksi hyväksyttiin kokouskutsun esityslista. 
 
4. 

Puheenjohtaja Kirsi Jämsén luki vuoden 2013 toimintakertomuksen, joka 
hyväksyttiin parilla lisäyksellä: siivoustalkoot pidettiin toukokuussa 2013 sekä 
kohtaan ”Oppilaiden stipendit”: ”Muistettiin kukin ja maljakolla eläkkeelle 
siirtyvää Mäntylän koulun keittäjää Eevaa”. Näillä lisäyksillä toimintakertomus 
hyväksyttiin. 

 
5. 

Rahastonhoitaja Hanna Sievänen kävi läpi vuoden 2013 tuloja ja menoja. 
Todettiin, että mm. stipendien jako tilaisuuden kuitti kukista ja maljakosta on 
jäänyt toimittamatta ja näin ollen maksamatta Kirsi Jämsénille, joten asia 
hoidetaan tänä vuonna. Lisäksi on viime vuoden maksuja maksamatta Janne 
Honkaselle siivoustalkoiden makkaroiden osalta. Luettiin myös 
toiminnantarkastajan Katri Jokipellon toiminnantarkastuskertomus.  
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6.  

Esitettiin tili- ja vastuuvapauden myöntämistä vuoden 2013 johtokunnalle. 
Myönnettiin tili- ja vastuuvapaus vuoden 2013 johtokunnalle.  

 
7.   

Perinteinen Sorkin siivoustalkoot päätettiin pidettäväksi keskiviikkona 
7.5.2014 alkaen klo: 18:00 ennen äitienpäivää. Keskitymme lammen 
ympäristön siivoamiseen. 
 
Koulun stipendit jaetaan kuten aikaisempina vuosinakin. Kevätjuhlan pito 
paikka on vielä auki (kirkko, koulun piha, toinen koulu). 
 
Mattilaan on kyselty asfaltointia vanhoille kaduille. Totesimme, että tilanne on 
edelleenkin sama: kaupungilla ei ole intressejä jatkaa päällystystöitä 
vanhentuneen putkiverkoston vuoksi. Kuuselassa putkien vaihdon yhteydessä 
kadut päällystetään. 

 
 
8. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:00.  
 
 
 Kirsi Jämsén   Hanna Sievänen 
 puheejohtaja   sihteeri 
 
 
 
 Nina Leinonen   Seppo Räihä 
 pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 
 
 
 
  


